
خبر کوتاهاخبار
علت حذف دفترچه های کاغذی از زبان عضو هیات مدیره سازمان تامین اجتماعی 

نسخه الکترونیک یک الزام قانونی است

رئیس کمیته محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران در نشست مشترک با شرکت آب و فاضلاب استان تهران:

 احداث مخازن آب اضطراری از اقدامات ماندگار محسوب می شود

مینو محرز علائم کرونای جهش یافته انگلیسی معرفی کرد:

روزشمار برای موج انگلیسی کرونا در ایران

شهردار منطقه یک در خصوص قانون محدودیت ارتفاعی در جماران:

شهرداری در برخورد با تخلف، نگاه سیاسی ندارد

اجتماعی،  تامین  سازمان  مدیره  هیات  عضو 
اجرای نسخه الکترونیک را یک الزام قانونی دانست.
و  بیست  صنفی  پنل  در  همتی،  محمدعلی 
جامعه  اسلامی  انجمن  سالیانه  اجلاس  هشتمین 
شد،  برگزار  مجازی  صورت  به  که  ایران  پزشکی 
گفت: همه می دانیم که نسخه الکترونیک یک الزام 
قانونی دارد و اجرای آن در کشور یک اجبار است.

وی با عنوان این مطلب که طرح هایی همچون 
الکترونیک،  نسخه  و  خانواده  پزشکی  ارجاع،  نظام 
به طور مکرر در برنامه توسعه کشور صحبت شده 
سال   ۶ حداقل  الکترونیک  نسخه  افزود:  است، 
تأمین  سازمان  ملکی  بیمارستان های  در  که  است 
امسال،  داد:  ادامه  همتی  می شود.  اجرا  اجتماعی 
بود  الکترونیک  نسخه  اجرای  جدی  توسعه  سال 
و شاهد مشارکت خوب وزارت بهداشت و سازمان 

نظام پزشکی در این عرصه بودیم.
 ۶۵۰۰ حداقل  که  مطلب  این  عنوان  با  وی 
نسخه  نوشتن  اجتماعی  تأمین  سازمان  پزشک 
الکترونیک را تجربه کرده اند، گفت: جامعه پزشکی 

شاهد است که اجرای نسخه الکترونیک، فرصت و 
سرعت خدمت را افزایش می دهد و در عین حال، 

خطاهای پزشکی کاهش می یابد.

اجتماعی،  تأمین  سازمان  مدیره  هیأت  عضو 
تأمین  سازمان  که  می گیرند  ایراد  بعضی ها  گفت: 
دنبال  به  کاغذی  دفترچه های  حذف  با  اجتماعی 

کاهش هزینه های چاپ این دفترچه ها بوده است. 
بابت چاپ دفترچه های کاغذی فقط  در حالی که 
یک درصد هزینه ماهیانه سازمان تأمین اجتماعی 

را شامل می شود و این عدد بزرگی نیست.
وی افزود: ما به دنبال کاهش مراجعات مردم 
به  بودیم،  درمانی  دفترچه های  صدور  دفاتر  به 
طوری که سال گذشته حداقل ۲۰ میلیون دفترچه 
صادر کردیم که اگر هر نفر حداقل یک بار مراجعه 
داشته باشد که قطعاً تعداد مراجعات بیشتر است، 
که  ایم  کرده  جلوگیری  مراجعه  میلیون   ۲۰ از  ما 
در شرایط کرونایی کشور، عدد قابل توجهی است.

در  پزشکان  شغلی  عنوان  به  ادامه  در  همتی 
این  گفت:  و  کرد  اشاره  اجتماعی  تأمین  سازمان 
موضوع یک مسئله ملی است و ما این آمادگی را 
داریم که با حل مشکل قانونی که وجود دارد، آن را 

در سازمان تأمین اجتماعی اجرایی کنیم.
وی افزود: اشکال قانونی را باید سازمان برنامه 
بندی  طبقه  طرح  بتوانیم  تا  کند  اصلاح  بودجه  و 

مشاغل را اجرا کنیم.

نشست مشترک شورا،شهرداری و شرکت آب 
و فاضلاب استان تهران پیرامون موضوعات مشترک 

برگزار و تصمیمات لازم اتخاذ گردید.
به گزارش امتیاز، نشستی مشترک پیرامون 
و  آب  شرکت  و  تهران  شهرداری  موضوعات  حل 
آرش  سید  دکتر  حضور  با  تهران  استان  فاضلاب 
و  زیست  محیط  کمیته  رئیس  میلانی،  حسینی 
خدمات شهری شورای شهر تهران، مجتبی یزدانی 
معاون خدمات شهری شهرداری تهران، محمدرضا 
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  بختیاری 
شهری،  خدمات  امور  کل  مدیر  عطایی  تهران، 
مختاری مدیرعامل سازمان بوستان ها، رحمان زاده 
شهردار منطقه ۲۲، حبیب پوش پارس مدیرعامل 
شرکت خاکریز آب، شینا انصاری مدیرکل اداره کل 
محیط زیست و توسعه پایدار، عنقایی مدیرکل اداره 
کل برنامه ریزي و توسعه امور خدمات شهري و... 
برگزار و در خصوص مباحث مشترک بحث و تبادل 

نظر شد.
حسینی میلانی: احداث مخازن آب اضطراری 
در سطح شهر تهران از اقدامات مهم محسوب 

می شود
کمیته  رئیس  میلانی،  حسینی  آرش  سید 
محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران 

این جلسه گفت: احداث مخازن آب اضطراری  در 
نیاز  مورد  آب  تامین  برای  تهران  شهر  سطح  در 
شورا  تاکید  مورد  زلزله  بحرانی خصوصا  مواقع  در 
بوده است که در این راستا مطابق با هدف گذاری 
های صورت گرفته باید عملیات احداث آن شتاب 

بیشتری بگیرد.
وی توضیح داد: با تشکیل یک کارگروه و انجام 
هماهنگی های لازم، صرفه جویی در زمان مدیریت 

و پیشرفت کارها سرعت بیشتری گیرد.
رئیس کمیته محیط زیست و خدمات شهری 
از  اقدام  این  افزود:  ادامه  در  تهران  شهر  شورای 
به  باید  بسیار مهم محسوب می شود که  اقدامات 

خوبی اطلاع رسانی و بازنمایی شود.
این عضو شورا در بخش پایانی سخنان خود بر 
لزوم آمادگی صددرصدی شهرداری تهران و ارگان 
های دیگر برای بارش های اواخر اسفندماه امسال و 

فروردین 14۰۰ تاکید کرد.
 یزدانی: تشکیل کمیته ویژه احداث مخازن 
آب اضطراری در راستای تسریع در انجام 

امور
معاون  یزدانی،  مجتبی  جلسه  این  ادامه  در 
براساس  گفت:  تهران  شهرداری  شهری  خدمات 
مصوبه شورای اسلامی شهر تهران، احداث مخازن 

بحرانی در  مواقع  در  استفاده  اضطراری جهت  آب 
بوستان های مناطق ۲۲گانه و با همکاری شرکت 

آب و فاضلاب استان تهران در حال اجرا است.
جانمایی  از  پس  گفت:  ادامه  در  یزدانی 
کار  دستور  در  ها  بوستان  در  ۲۵نقطه  لازم  های 
با  احداث 17مخزن  تاکنون عملیات  و  قرار گرفت 
و  است  انجام  حال  در  بالای9۰درصدی  پیشرفت 
عملیات احداث مخازن دیگر نیز با پیشرفت کمی 

در حال انجام است.
وی در ادامه تاکید کرد: در جهت تسریع در 
اضطراری  آب  مخازن  احداث  فیزیکی  پیشرفت 
و  آب  شرکت  و  شهرداری  از  متشکل  ای  کمیته 

فاضلاب استان تهران تشکیل شود.
از  دیگری  بخش  در  تهران  شهردار  معاون 
سخنان خود به عملیات جانمایی و احداث شیرهای 
گفت:  و  کرد  اشاره  نشانی  آتش  سازمان  هیدرانت 
مناطق  سطح  در  شیرهیدرانت   87۰۰ تاکنون 
۲۲گانه احداث شده است و ۲۰۰۰ شیر هیدرانت 
این  مجموعا  و  است  احداث  حال  در  نیز  دیگر 
یابد  افزایش  هیدرانت  به 1۲8۰۰ شیر  باید  تعداد 
و باید هر محدوده از سطح شهر تهران دارای شیر 
مورد  بحرانی  و  لزوم  مواقع  در  که  باشد  هیدرانت 

استفاده قرار گیرد.

بختیاری: احداث مخازن آب اضطراری برای 
مواقع بحرانی از اقدامات ماندگار محسوب 

می شود
آب  شرکت  مدیرعامل  بختیاری،  محمدرضا 
ذکر  با  این جلسه  در  نیز  تهران  استان  فاضلاب  و 
آب  مخازن  احداث  برای  ما  اولویت  که  نکته  این 
است،  بوده  ها  بیمارستان  و  ها  بوستان  اضطراری، 
برداری  بهره  جهت  مخازن  این  از  تعدادی  گفت: 
زنی  کلنگ  عملیات  همزمان  و  است  افتتاح  آماده 

7۰مخزن دیگر نیز آغاز خواهد شد.
آب  مخازن  احداث  گفت:  ادامه  در  بختیاری 
ماندگار  اقدامات  از  بحرانی  مواقع  برای  اضطراری 
از  اقدام مدل جدیدی  این  با  و  محسوب می شود 
وجود  به  تهران  کلانشهر  در  اضطراری  آب  تهیه 
آوردیم که می تواند الگویی برای سایر کلانشهرها 

باشد.
همچنین در این جلسه در خصوص موضوعاتی 
چون لزوم تسریع در پیشرفت فاضلاب شهری در 
منطقه۲۲،  فاضلاب  به  ویژه  رسیدگی  مناطق، 
حوضچه تعدیل سیلاب، چشم انداز آبی منطقه۲۲، 
و...  لوکال  خانه  تصفیه  میانی،  11ایستگاه  شیرابه 
تبادل  و  بحث  فوق  مباحث  خصوص  در  و  مطرح 

نظر شد.

عضو کمیته علمی و مشورتی ستاد مقابله با کرونا با بیان اینکه 
به  اگر  که  داد  است، هشدار  افزایش  به  رو  در کشور  بیماری  میزان 
همین منوال افزایش بیماری پیش رود باید منتظر موج چهارم بیماری 
در کشور باشیم و به هر حال هر موجی از بیماری که ایجاد شود با 
مرگ و میر و تعداد زیادی بستری بیماران و بیماران بدحال همراه 

است.
مینو محرز درباره وضعیت بیماری کووید-19 در کشور و احتمال 
بروز موج چهارم به عنوان یک پیک خطرناک، گفت: در حال حاضر 
بیماری  افزایش است و به صورت بدی دارد میزان  بیماری در حال 
بالا می رود. زیرا گردش ویروس جهش یافته ای که در انگلیس جهش 
انتقال  سرعت  هم  ویروس  این  و  است  افزایش  حال  در  کرده،  پیدا 

بسیار بالایی دارد.
بیماران  تعداد  وقتی  که  کرد  توجه  باید  البته  افزود:  وی 
و  بیماری  شدید  نوع  و  بدحال  بیماران  تعداد  تبعا  یابد،  افزایش 
یافته  جهش  ویروس  انتقال  سرعت  می شود.  بیشتر  هم  کشندگی 
تعداد  می تواند  اساس  همین  بر  و  بالاست  بسیار  بسیار  انگلیسی 
بیماران بدحال و میزان مرگ و میر را با افزایش تعداد بیماران در 

افراد، افزایش دهد.
محرز گفت: علائم این ویروس جهش یافته انگلیسی با ویروس 

قبلی تفاوتی ندارد. صرفا قدرت سرایتش بسیار بالاتر است.
وی با بیان اینکه در حال حاضر در آستانه تعطیلات نوروز هستیم 
و مردم از خانه ها بیرون آمده اند و رفت و آمد دارند و همین موضوع 
منجر به افزایش بیماری شده است، گفت: به محض اینکه مردم کرونا 
را فراموش می کنند و پروتکل های بهداشتی را جدی نمی گیرند، کرونا 
افزایش پیدا می کند. توصیه ما این است که مانند گذشته عمل کنند.

این متخصص عفونی ادامه داد: خواهشم از مردم این است که 
اصلا از حالا برای عید برنامه ریزی نکنند؛ چراکه اصلا مشخص نیست 
که وضعیت بیماری به چه صورت پیش می رود. تنها اقدامی که باید 
فیزیکی،  فاصله گذاری  حفظ  مانند  پروتکل ها  رعایت  شود،  انجام 

استفاده از ماسک و... است.
پیش  بیماری  افزایش  منوال  همین  به  اگر  کرد:  تاکید  محرز 
هر حال  به  و  باشیم  در کشور  بیماری  موج چهارم  منتظر  باید  رود 
زیادی  تعداد  و  میر  و  مرگ  با  شود  ایجاد  که  بیماری  از  موجی  هر 
بستری بیماران و بیماران بدحال همراه است. باید سعی کنیم که موج 

جدیدی از بیماری در کشور ایجاد نشود.

نمودارهای کرونا همه صعودی اند
افزایش  و بستری های کرونا در کشور  قربانیان  تعداد مبتلایان، 
پیدا کردند. هفته به هفته، نگرانی ها درباره شروع موج چهارم کرونا در 
ایران در حال افزایش است  و متاسفانه آن طور که آمار روزانه شیوع 
ویروس در کشور نشان می دهد، این نگرانی ها هیچ تاثیری در کاهش 

سرعت شیوع ویروس نداشته است.
در یک هفته گذشته، آمار فوتی ها، مبتلایان و بستری های کرونا 
در کشور افزایش پیدا کرده است. به گفته کارشناسان ادامه این روند 
افزایشی در روزها و هفته های آینده می تواند به معنای درگیری ایران 
ویروس  شیوع  به  توجه  با  که  موجی  باشد.  کرونا  موج  چهارمین  با 

انگلیسی در کشور می  تواند مرگبار باشد.
روز  برای سه  فوتی های کرونا  تعداد  بهمن،  تا ۳۰  تاریخ ۲4  از 
بالای 8۰ نفر بود و به طور میانگین هر روز بیشتر از 7۳ زندگی بخاطر 
فوتی های  میانگین  قبلی  هفته  رسید.  پایان  به  کروناویروس  به  ابتلا 

روزانه کرونا در کشور 7۰ نفر بود.
از  نفر   ۵1۳ بهمن،  هفته  آخرین  در  مجموع  در  یعنی  این 
از  بیشتر  نفر  کردند؛ 18  فوت  کووید-19  به  ابتلا  اثر  در  شهروندان 
هفته قبلی. بر این اساس پس از 11 هفته روند نزولی نمودار مرگ 
افزایش  موضوع  این  علت  شد.  صعودی  و  متوقف  کشور  در  کرونا 
چشمگیر آمار مبتلایان کروناویروس در هفته های گذشته در کشور 
است که معمولا نتیجه آن با تاخیر چند هفته ای در آمار مرگ ومیر 

این بیماری دیده می شود.
در  همچنان  هم  کشور  در  کووید-19  مبتلایان  آمار  متاسفانه 
حال افزایش است، به طوری که در سه روز پایانی آخرین هفته بهمن 
متاسفانه تعداد مبتلایان روزانه کروناویروس در کشور پس از مدت ها 
به بالای 8هزار نفر رسید. به طور میانگین در این مدت هر روز 7۶۶9 

مبتلا در کشور گزارش شد.
کرونایی  مبتلایان  آمار  به  زمانی ۵۳۶87  بازه  این  در  واقع،  در 
کشور اضافه شد و این تعداد نسبت به هفته قبلی ۲۵۵8 نفر بیشتر 
بود. براین اساس انتظار می رود در هفته های بعدی هم تعداد فوتی های 
بودن  مرگبارتر  احتمال  به  توجه  با  و  شود  بیشتر  کشور  در  بیماری 

کرونای انگلیسی این موضوع می تواند نگران کننده باشد.
کوروش افشین پور عضو شورای عالی نظام پزشکی کشور، در این 
رابطه گفته بود: »این موج با توجه به شیوع نوع جهش یافته کرونا 
فاجعه  می تواند  در صورت سهل انگاری  انگلیسی،  کرونای  به  موسوم 

آفرین باشد.«
بستری ها هم زیاد شدند

خبر بد این که سومین نمودار پاندمی هم هفته گذشته صعودی 
در  حتی  و  کرد  پیدا  افزایش  قبل  به  نسبت  بستری ها  تعداد  و  بود 
بستری  کشور  جمعیت  از  نفر   7۰۰ بالای  بهمن   ۲9 و   ۲7 روزهای 

شدند.
بستری  نفر  بهمن  4499  تا ۳۰  تاریخ ۲4  تعداد   در مجموع 
شدند، به طور کلی در پنج هفته گذشته این آمار در کشور نوسانات 

زیادی داشته است.
۱۱ شهرستان در وضعیت قرمز

تعداد شهرستان هایی که در وضعیت قرمز کرونایی قرار دارند از 
نارنجی از ۳۶ به ۳9، وضعیت زرد از 178 به  صفر به 11، وضعیت 
۲۲4 افزایش پیدا کرد و از سوی دیگر تعداد شهرستان ها با وضعیت 

آبی از ۲۳4 به 17۲ کاهش پیدا کرد.
ماهشهر،  بندر  اهواز،  خرمشهر،  آبادان،  شهرهای  اساس  براین 
رامهرمز  و  و هویزه  آزادگان، شادگان، شوشتر، کارون  دزفول، دشت 

در وضعیت قرمز قرار دارند.
مراجعان  میزان  و  نیست  مناسب  اصلا  هم  پایتخت  وضعیت 
معاون  توکلی،  نادر  است.  یافته  افزایش  درصد   ۲۳ حدود  سرپایی 
درمان ستاد مقابله با کرونا در استان تهران در این رابطه هشدار داده 
بود: »تقریبا یک هفته است با روند افزایشی بیماران مبتلا به کرونا 
روبرو هستیم و آمار مراجعات سرپایی نیز افزایش یافته است. مشکل 
و نگرانی ما این است که در اسفند به سمت پیک مجدد کرونا برویم 

و مجبور شویم محدودیت ها را افزایش دهیم.«

شهرداری در برخورد با تخلفات، نگاه سیاسی ندارد و همواره تابع 
مقررات و ضوابط است و اگر ملکی بدون پروانه ساختمانی مبادرت 
از کار  بر اساس ماده 1۰۰ قانون شهرداری  انجام عملیات نماید،  به 

جلوگیری به عمل می آید.
به گزارش امتیاز؛ سید حمید موسوی، شهردار این منطقه در 
اجرای  لزوم  و  درباره وضعیت محله جماران  با خبرنگار شهر  گفتگو 
قانون محدودیت ارتفاعی در این محله گفت: یکی از ماموریت های 
شهرداری برخورد و رسیدگی به تخلفات ساختمانی است که در این 
دوره از مدیریت شهری درحوزه صدور پروانه در منطقه یک پرونده 
این  با  ولی  رسیده  به صفر  و 99  های 1۳98  در سال  اضافه  طبقه 
وجود، درآمدها محقق شده و توانستیم در ریل طرح تفصیلی حرکت 
کنیم و ثابت کردیم که با رعایت قانون و طرح تفصیلی و بدون متکی 

بودن به تصمیمات سلیقه ای می توان شهر را اداره کرد.
پروانه  بدون  ملکی  اگر  ساختمانی  تخلفات  با  رابطه  در  افزود:  او 
ساختمانی مبادرت به انجام عملیات ساختمانی کند، مامور هستیم بر 
اساس ماده 1۰۰ قانون شهرداری  از کار جلوگیری به عمل آوریم و در 

صورت جلوگیری نکردن نیز طبق قانون متخلفین باید به مراجع قضایی و 
شبه قضایی معرفی شوند و در برخورد با تخلف، نگاه سیاسی نداریم. از این 
رو شهرداری منطقه یک نیز همواره تابع مقررات و ضوابط است و طبق 
آخرین قانون ابلاغ شده در مورد محدودیت ارتفاعی جماران اقدام خواهد 
کرد. موسوی توجه زیاد رسانه ها به این موضوع را به واسطه اهمیت و 
ارزشهای تاریخی و معنوی محله جماران دانست و ادامه داد: حفظ این 
ارزشها فرض لازم برای شهرداری تهران است، ممکن است که تخلفی در 
گوشه ای از شهر از چشم ماموری پوشیده بماند و آثار و پیامدهای آن 
تخلف در حد همان پلاک محدود شود ولی در جایی که حریم ارتفاعی 
دارد و قرار است که افراد شهر نسبت به این نقطه تعلق مکان داشته باشند 
یا نسل بعدی بتواند به عنوان یک مکان رویداد از این محله یاد کند  لازم 
است حساسیت ها راجع به این نقطه از شهر افزونی پیدا کند و بر همین 
اساس نیم طبقه یا یک طبقه مازاد در محله جماران اهمیت بیشتری 

پیدا می کند.
شهردار منطقه یک با بیان اینکه بعضی از ارزشها را اگر از دست 
بدهیم و مکانها را دچار اغتشاش بصری کنیم، شاید دیگر در آینده 

دچار مشکل شویم  معنوی  و  میراثی  اثر  یک  عنوان  به  آن  ثبت  در 
دقت  با  را  خود  وظیفه  شهرداری  تخلف  این  با  برخورد  در  بنابراین 
بیشتری انجام داد و باعث شد برخی از رسانه ها و گروهها نسبت به 
این موضوع واکنش هایی نشان دهند، اضافه کرد: امروز محله جماران 
مکانی است که تنها متعلق به منطقه یک، شهر تهران و نسل امروز 
نیست و باید از تمام مکانهایی مانند جماران که روزی رویداد بزرگ 
تاریخی در آن شکل گرفته صیانت کنیم. علاوه بر این در تاریخ معاصر 
ما شاید بسیاری از تحولات جهانی و بین المللی ماحصل جریانات و 
اتفاقات آن مقطع از تاریخ بوده و نمی توان به راحتی از آن عبور کرد.
ریاست  نهاد  ملک  خلاف  طبقه  تخریب  از  بعد  پیش  چندی 
ریاست  نهاد  فشار  با  جماران،  محله  در  شهرداری  توسط  جمهوری 
و  معماری  عالی  شورای  جماران  ارتفاعی  محدودیت  جمهوری، 
ساز  و  ساخت  و  )محدودیت  جماران  ارتفاعی  محدودیت  شهرسازی 
تا چهار طبقه بالای همکف با سطح اشغال ۶۰درصد( لغو شد اما در 
لغو  بر  عالی شهرسازی مبنی  اجرای مصوبه شورای  ماه  بهمن  اوایل 

محدودیت ارتفاعی جماران با رأی دیوان عدالت اداری متوقف شد

وزیر بهداشت:
۲۵۰۰ تخت ICU را در مدت کوتاه 

آماده کردیم
کوتاه ۲۵۰۰  مدت  در  گفت:  بهداشت  وزیر 
تخت ICU فراهم و 8۰ هزار تخت پشتیبانی برای 

بیمارستان ها آماده کردیم.
سعید نمکی وزیر بهداشت اظهار کرد: سالی که 
گذشت پر از سختی و مشکلات بود. وقتی گزارش 
ورود ویروس کرونا از ووهان چین را گرفتیم، خود 
را برای ایستادگی برابر این هجمه سنگین آماده 
کردیم. وی افزود: هیأت رئیسه دانشگاه های علوم 
پزشکی در این ایام شب و روز نداشتند. حمایت 
رهبر معظم انقلاب در هدایت و حمایت و رعایت 
در زمینه پروتکل های بهداشتی، وقت گذاشتن ویژه 
رئیس جمهوری که حداقل هفته ای دو روز برای 
کرونا صرف  با  مقابله  ملی  اداره جلسه های ستاد 
شد، سازمان بسیج که در بسیج ملی در کنار ما 
بود، نیروهای مسلح و رسانه ها همواره وجود داشت. 
وی ادامه داد: گرچه وام بانک جهانی اندک بود، اما 
فتح بابی بود که دنیا بداند جمهوری اسلامی ایران 
در این سال ها که مورد تحریم واقع شده، توانست 
روی پای خود بایستد و از موج ها و طوفان ها عبور 
کند. به گفته وزیر بهداشت، ایران اسلامی مظلوم با 
محرومیت و مظلومیت و قهر و کینه بی جا، خود 
را روی پا نگه داشت.نمکی بیان کرد: وقتی کووید 
19 در دنیا مطرح شد، خود را در گردابی دریافتیم. 
با  شد  قرار  و  شدیم  مواجه  تحریم  سال  با  وقتی 
دست های بسته در این اقیانوس بلا شنا کنیم، با 
سختی ها و تنگناهای فراوانی مواجه شدیم.وی ادامه 
داد: برای تأمین ماسک و گان و مهمات اصلی در 
دفاع طاقت فرسا در برابر کرونا، به ما اجازه واردات 
نمی دادند، اما در عرض ۵۰ روز از یک واردکننده 
تبدیل  صادرکننده  سپس  و  تولیدکننده  یک  به 
شدیم. وزیر بهداشت گفت: برای واردات دارو نیز 
ما را آزار دادند و باید هزار راه را طی می کردیم. 
با اینکه به دروغ می گفتند راه دارو بسته نیست، 
برای تهیه دارو بزرگترین مشکلات را برای ما ایجاد 
کردند و اگر لطف خدا و تلاش همکاران ما نبود، 
باید در این باتلاق فرو می رفتیم و نه تنها این اتفاق 
نیفتاد، بلکه دستاوردی در جمهوری اسلامی ایران 
پشت  بیمار  یک  حتی  افزود:  وی  آمد.  دست  به 
در هیچ بیمارستانی سرگردان نشد. نه فقط بیمار 
مبتلا به کرونا، بلکه بیماران غیر کرونا نیز پشت در 
هیچ بیمارستانی نماندند. در مدت کوتاهی ۲۵۰۰ 
تخت »آی سی یو« اضافه کردیم. نمکی خاطرنشان 
کرد: بعد از اینکه خودمان را در برابر این هجمه 
بهداشت  حوزه  زیرساخت های  سراغ  آراستیم، 
رفتیم که میراث به جا مانده از اندیشمندانی است 
و  بودند  پرداخته  زیرساخت ها  این  به  سال ها  که 
مقدم  خط  به  تبدیل  پرستاران  جای  به  بهورزها 
جبهه شدند. وزیر بهداشت اظهار کرد: طرح شهید 
حاج قاسم سلیمانی توانست در عرض 4۰ روز که 
دنیا برآورد کرده بود باید روزی 1۲۰۰ مرگ داشته 
باشیم، تعداد مرگ های ما را دو رقمی کند. نمکی 
گفت: کمیته هایی از پاکیزه ترین افراد تشکیل شده 
و لحظه به لحظه همه چیز را رصد کردند. امروز 
مسؤولان سازمان جهانی بهداشت مشاهده کردند 
که این دستگاه ها در جای جای ایران قرار گرفته 
است.وزیر بهداشت گفت: آنچه در افتتاح پروژه های 
بانک جهانی دیدیم، گرچه از نظر کمیت کوچک 
است، اما از نظر کیفیت پرمعنی است و این سیگنال 
به جهان داده شد که ایران می تواند بعد از سال ها 
محرومیت، از این امکانات برخوردار شود و جهان 

فهمید ایران این وام ها را حیف و میل نمی کند.

نیاز هلال احمر به تقویت انبارهای امدادی
اینکه  بیان  با  احمر  دبیرکل جمعیت هلال 
برای توزیع اقلام امدادی در حوزه زمین لرزه ۵.۶ 
ریشتری مرز بین اصفهان و کهگیلویه و بویراحمد 
مشکل خاصی نداریم، گفت: در گذشته هم اعلام 
کردیم که در خصوص انبار های امدادی سراسر 
کشور نیاز به تجهیز و تقویت داریم. دکتر محمد 
انبارهای  وضعیت  درباره  مقدم،  قدسیان  حسن 
زلزله  به  امدادرسانی  برای  احمر  هلال  امدادی 
زدگان سی سخت، اظهار کرد: برای انجام عملیات 
امدادی اقلام متفاوتی مورد نیاز است. وی گفت: 
در این مرحله، اسکان اضطراری چادر و احتمالا 
توزیع بسته های غذایی به عهده جمعیت هلال 
امدادی  اقلام  توزیع  در خصوص  که  است  احمر 
در حوزه زمین لرزه ۵.۶ ریشتری مرز بین اصفهان 
نداریم.  خاصی  مشکل  بویراحمد  و  کهگیلویه  و 
ممکن  اما  افزود:  احمر  هلال  جمعیت  دبیرکل 
و  شده  بحران  دچار  که  مناطقی  در  مردم  است 
قابل سکونت نیست نیاز به کانکس داشته باشند 
و سازمان  نیست  احمر  اختیارات هلال  از  این  و 
مدیریت بحران تصمیم گیری می کند. یا شاید 
تعمیر  ها  آن  های  ساختمان  که  بخواهند  مردم 
شود که آن ها از عهده حوزه هلال احمر خارج 
اما در حیطه فعالیت خود در مورد زمین  است، 

لرزه سی سخت مشکلی نداریم.

استان های معین به زلزله زدگان 
سی سخت بیشتر کمک کنند

بازدید  در  احمر  هلال  جمعیت  رییس 
کرد:  تاکید  سی سخت  زلزله زده  مناطق  از 

استان های معین با توان بیشتری کمک کنند.
کریم همتی با حضور در محله های آسیب 
از  سخت  سی  شهر  در  زلزله  از  ناشی  دیده 
خانه های تخریب شده بازدید وبه صورت مستقیم 
وچهره به چهره با مردم زلزله زده گفت وگو کرد 
تا کنون  ابتدای حادثه  از  انجام شده  اقدامات  و 
مطلع شد. همتی در جلسه ویژه، اقدامات هلال 
حضور  با  دنا  شهرستان  فرمانداری  در  را  احمر 
تخصصی عوامل امداد و نجات هلال احمر مورد 
بررسی قرار داد و گفت: آسیب های برآورد شده 
انجام  اقدامات  تو  است  بوده  به صورت گسترده 
وگستردگی  بیشتر  قوت  با  باید  کنون  تا  شده 

بهتری ادامه پیدا کند.
ادامه  در  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
اظهارکرد: مهمترین کار که باید در اولویت قرار 
 1۰ های  محله  کامل تر  و  دوباره  پوشش  گیرد 
گانه شهر سی سخت از نظر توزیع اقلام امدادی 
است که با توجه به درخواست های مکرر مردمی 

باید به سرعت انجام شود.

همزمان با روزهای پایانی سال انجام می شود؛
اجرای طرح انضباط اجتماعی در بازار 

افسریه
طرح انضباط اجتماعی معابر و خیابان های 
اصلی در محله افسریه با نصب بنرهای اطلاع رسانی 

آغاز شد.
به گزارش امتیاز، وحیدرضا انارکی محمدی 
اطلاع  با  گفت:  این خبر  اعلام  با  منطقه  شهردار 
رسانی همگانی، همکاری نیروی انتظامی، مشارکت 
افسریه، شورایاری  شهروندان و ساکنین و کسبه 
وهیأت امنای کسبه بیست متری افسریه ساماندهی 
معابر و خیابان های اصلی این محله آغاز شده است. 
با همکاری  این طرح  در  اینکه  اعلام  با  محمدی 
کسبه سدمعبر پیاده روها جمع آوری شده است، 
افزود: طرح انضباط اجتماعی از ساعت 9 صبح تا 9 
شب به اجرا در می آید تا در روزهای پایانی سال 
شهروندان بتوانند به راحتی از پیاده روها استفاده 
کنند. او ادامه داد: سد معبر وانتی ها نیز با همکاری 
این صنف از خیابان های اصلی جمع آوری شده 
روان  ترافیک  و  رسانی  امداد  برای  معابر  تا  است 
محلی فراهم باشد. شهردارمنطقه به ساماندهی زنان 
سرپرست خانوار که از طریق بساط گستری ارتزاق 
دارند، نیز اشاره کرد و ادامه داد: با مراجعه این قشر 
آسیب پذیر و هماهنگی با شرکت ساماندهی و امور 
بانوان این دسته از شهروندان نیز در بازارهای روز 
منطقه می توانند مشغول به کار شوند تا در محیطی 
امن و مناسب به کاسبی بپردازند. محمدی در پایان 
با تقدیر از همکاری همه جانبه شهروندان، کسبه و 
هیات امنا و شورایاری محله اظهار امیدواری کرد 
بازار  تا  شود  نهادینه  افسریه  محله  در  اقدام  این 
بزرگ جنوب شرق تهران بتواند خدمات مناسبی به 

مشتریان و ساکنان قدیمی خود ارائه دهد.

در فاز دوم پروژه های توسعه محله ای:
بهسازی  ۲۵ بوستان جنوب شهر تا پایان سال

شهردار منطقه 19 از رفع نواقص و بهسازی 
۲۵ بوستان این منطقه در قالب پروژه های توسعه 

محله ای خبر داد.
به  اشاره  با  توکلی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
اجرای فاز دوم پروژه های توسعه محله ای گفت: 
در همین راستا ۲۰ بوستان منطقه در قالب اجرای 
اقداماتی همچون نصب تجهیزات، نورپردازی، نصب 
عملیات  اجرای  چمن،  های  زمین  تعویض  یا  و 
عمرانی در معابر و... نونوار شده و ۵ بوستان دیگر 
نیز در حال بهسازی هستند. او افزود: اصلاح پاتوق 
محله خیابان برادران شکری، بازپیرایی و تکمیل 
بهسازی  و  پاتوق محله خیابان سهیل  نورپردازی 
پاتوق های محله بوستان ۲۲ بهمن، رنگ آمیزی 
مسجد حضرت ابوالفضل )ع( ناحیه سه و مناسب 
های  پروژه  دیگر  از  لقمان  خیابان  انهار  سازی 
اجرایی توسعه محله ای در فاز دوم هستند. به گفته 
شهردار منطقه 7۵ پروژه توسعه محله ای در فاز 
دوم تصویب شده که از سطح میانگین پروژه های 
متعلق به سایر مناطق، هم از لحاظ تعداد و هم 
اعتبار اختصاص یافته، بالاتر است. بر همین اساس 
در هر محله این منطقه 7 پروژه توسعه محور تعریف 
شده در حالیکه در دیگر محلات شهر تهران بطور 
متوسط ۳ پروژه تعریف شده است. توکلی تعداد 
چشمگیر پروژه های توسعه محله ای تعریف شده 
در این منطقه را نشأت گرفته از توسعه نظام برنامه 
ریزی این منطقه دانست و تأکید کرد: مبنای این 
نظام مشارکت شهروندان محلات و نمایندگان آنان 
و نیز نگاه ویژه شهرداری تهران به مناطق جنوبی 

شهر تهران است.

معاون شهردار منطقه 4 خبر داد:
کاشت و جابجایی درختان پروژه پل 
غیر همسطح بزرگراه باقری با خیابان 

فرجام در فضاهای مناسب
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
شهرداری منطقه 4 گفت: با توجه به آغاز پروژه پل 
غیر همسطح بزرگراه شهید باقری با خیابان فرجام، 
درختان محدوده این پروژه جابجا و در بوستان های 

اطراف و سطح معابر کاشته می شوند.
فرخی«  »حمیدرضا  امتیاز،  گزارش  به 
اینکه پروژه پل غیر  بیان  با  این خبر و  با اعلام 
فرجام  با خیابان  باقری  بزرگراه شهید  همسطح 
یکی از پروژه های فاخر مدیریت شهری به دلیل 
تهران  شرق  شمال  و  شرق  ترافیکی  روانسازی 
محسوب می شود افزود: به منظور جلوگیری از 
آسیب دیدگی درختان واقع در مسیر این پروژه 
در محدوده بزرگراه شهید باقری تقاطع خیابان 
فرجام، بر اساس رای کمیسیون ماده 7 نسبت به 
جابجایی و کاشت درختان در فضاهای مناسب 
اقدام خواهد شد. معاون خدمات شهری و محیط 
از  قدردانی  ضمن   4 منطقه  شهرداری  زیست 
شکیبایی شهروندان در اجرای این پروژه شهری 
شهید  بزرگراه  همسطح  غیر  پل  پروژه  گفت: 
باقری با خیابان فرجام با حداکثر سرعت توسط 
در   4 منطقه  شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاونت 
حال انجام است و همکاری شهروندان می تواند 

سرعت اجرای پروژه را افزایش دهد.

۸۰۱۷ بیمار دیگر شناسایی شدند
شناسایی  از  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
8۰17 بیمار جدید کووید-19 در کشور طی ۲4 

ساعت گذشته خبر داد.
دکتر سیماسادات لاری گفت: از ۳۰ بهمن 
قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  اسفند    1 روز  تا 
تشخیصی، 8۰17 بیمار جدید مبتلا به کووید19 
آنان  از  نفر   ۶78 که  شدند  شناسایی  کشور  در 

بستری شدند.
در  کووید19  بیماران  مجموع  افزود:  لاری 
نفر   1۵9 و  هزار   ۵88 و  میلیون  یک  به  کشور 
 ۲4 طول  در  متاسفانه  داد:  ادامه  وی  رسید. 
خود  جان  کووید19  بیمار   77 گذشته،  ساعت 
این  جانباختگان  مجموع  و  دادند  دست  از  را 
بیماری به ۵9 هزار و ۳41 نفر رسید.لاری اضافه 
 ۳۳1 و  میلیون  یک  تاکنون  خوشبختانه  کرد: 
از  یا  یافته و  بیماران، بهبود  از  نفر  هزار و 1۶۲ 
بیمارستان ها ترخیص شده اند. سخنگوی وزارت 
مبتلایان  از  نفر  ادامه گفت: ۳۶۶9  در  بهداشت 
ویژه  مراقبت های  بخش های  در  کووید19  به 

بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند.
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